
Finansudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 7. juni 2022

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Samrådsspørgsmål Æ
Vil ministeren redegøre for, hvordan Forsvarsministeriet har sikret sig, at tilbuddet fra 
Danske Patruljeskibe K/S på nye patruljeskibe er bedre, end hvad andre selskaber kan 
levere? Der henvises til artiklen ”Forsvarsministeriet vil købe krigsskibe for fem milliarder 
af Terma-konsortium uden udbud” bragt i Berlingske den 7. juni 2022

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ole Birk Olesen (LA).

På udvalgets vegne
Jens Joel
formand
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